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Birgitta Forsén <birgittagforsen@gmail.com> 17 oktober 2021 13:07
Till: Bohlin Hans <gosub70@gmail.com>, Forsén Birgitta <birgittagforsen@gmail.com>, Forsén Kent
<kforsen@telia.com>, Gustafsson Lars <lars.gustafsson@interspiro.com>, Jangvik Tomas <tomas.jangvik@gmail.com>,
Johansson Åke <ake.johansson@electro.se>, Leander Monika <monikaleander@hotmail.com>, Lennholm Berndt
<berndt.lennholm@gmail.com>, Quispe Aleksi <aleksi.qv@hotmail.com>, Von Arbin Staffan <staffan.arbin@gmail.com>,
Waldau Magnus <magnus.waldau@gmail.com>, Westenberg Bert <westenbergbert@gmail.com>, Örnhagen Hans
<hans@ornhagen.se>
Kopia: Forsman Hans <hans.forsman1@icloud.com>

Hej alla och tack för sist!

Som ni sett av Hans Ö kommer det att krävas en hel del jobb med att flytta undan montrar m m för att man skall
kunna dra nya ledningar och detta under en relativt begränsad tidsrymd. I alla fall att plocka undan. Skulle önska att
någon kan åta sig att samordna i första hand bortplockandet. Kent och jag skulle kunna komma upp 6-7 november.

Dagen efter styrelsemötet hade jag ett Teams-möte med Pernilla Flyg, SMTM, och Patrik Gustavsson, Vrak.
Mycket givande och trevligt.
Vi kom bl a överens om att avtalet mellan SMTM och SDHF skall löpa kalenderår och under 3-5 år men givetvis
stämmas av varje år om det är något som behöver ändras.
Vi fortsätter med det vi planerade innan Corona dvs att bjuda in i första omgången personalen på Vrak för en
presentation av Dyktankhuset och vår förening. (Vi planerade ju detta med Vasas personal.) Kommer att bli någon
gång i början av nästa år. 
Mötet resulterade också i att vi är välkomna till Vrak visning i samband med glöggträffen. 30 personer (och då får vi
nog vara strikta med att det är medlemmar och enbart i mån av plats övriga) Officiellt tar de inte emot grupper under
helger då det ofta är mycket folk då, men som Patrik sa "Ni är ju våra samarbetspartner". Detta utan någon kostnad!
Återkommer med planeringen inför träffen.
Förslag till avtal med vår webmaster bifogas - synpunkter emotses.

Bifogar även sammanfattningen av danskarnas fråga angående våra internationella/nordiska möten.

Nästa styrelsemöte är tisdagen den 9 november kl 19.00 via Skype.
Detta var allt för tillfället, tror jag. Ha en fortsatt bra helg!
Birgitta
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